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Premierul Victor Ponta a declarat că noua formă a Codului silvic supusă votului final
miercuri în Camera Deputaților nu este una perfectă, dar reprezintă "un foarte mare pas
înainte" față de legea actuală.

  

"Astăzi la Camera Deputaților va fi votul final pentru Codul silvic și toți membrii Guvernului care
suntem și deputați o să mergem la vot. Este un foarte mare pas înainte. Nu cred că e perfect
Codul silvic în forma actuală, cred că se mai pot aduce îmbunătățiri, dar oricum, este mult mai
bun decât ceea ce s-a făcut până în acest moment. Și cred că și acea idee a limitării la 30% a
prezenței pe piață a unei singure companii cred că este un lucru bun, care ne ajută să păstrăm
și o piață competitivă, dar și o protecție sporită a mediului forestier și a tot ce ține de acesta", a
susținut premierul în ședința de guvern. AGERPRES
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